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Na majowej sesji Rady 
Powiatu Wołomińskiego zo-
stała podjęta uchwała w spra-
wie podziału powiatu na 
okręgi wyborcze, ustalenia 
ich numerów i granic oraz 
liczby radnych wybieranych 
w okręgach wyborczych. W 
uzasadnieniu do uchwały czy-
tamy: „Wojewoda Mazowiec-
ki na podstawie liczby osób 
zamieszkałych na terenie wo-
jewództwa mazowieckiego, 

według stanu na koniec roku 
poprzedzającego rok, w któ-
rym wybory mają być prze-
prowadzone, zarządzeniem 
nr 91 z dnia 28 lutego 2018 r. 
ustalił liczbę radnych wybie-
ranych do Rady Powiatu Wo-
łomińskiego na 29. Ustalenie 
tej liczby było podstawą do 
dokonania szczegółowej ana-
lizy istniejącego podziału po-
wiatu na okręgi wyborcze.” 

(dokończenie na str. 6)

Z inicjatywy mieszkań-
ców sześciu wołomińskich 
sołectw: Cięciwy, Leśniako-
wizny, Majdanu, Mostówki, 
Ossowa i Turowa, odbyło się 
spotkanie w urzędzie mia-
sta, w którym uczestniczyli 
również: burmistrz Elżbie-
ta Radwan ze swoimi współ-
pracownikami oraz prze-
wodniczący Rady Miejskiej 
Leszek Czarzasty i radni z 
Komisji Bezpieczeństwa i 
Ochrony Środowiska. Głów-
nym powodem do zwołania 
spotkania było zwożenie na 
wysypisko w Lipinach Starych 
odpadów z Warszawy oraz 
związane z tym uciążliwości. 
Mieszkańcy, reprezentowani 
przez swoich sołtysów oraz 
radnego z tego okręgu To-
masza Kowalczyka, chcą po 
prostu wiedzieć, co i w jakich 
ilościach jest przywożone 
na wołomińskie wysypisko. 

I  dlaczego to zwożone „coś” 
tak bardzo śmierdzi, skoro 
wedle zapewnień jest to tzw. 
stabilizat. Żeby oddać atmos-
ferę spotkania, trzeba dodać, 
że rozmawiające strony sie-
działy na sali konferencyjnej 
naprzeciwko siebie przy osob-
nych stołach, zaś mieszkańcy 
zajęli miejsca dla publiczno-
ści, tak pośrodku. Mieszkańcy 
reagowali bardzo żywo na wy-
powiedzi władz miasta, śmie-
chy i okrzyki były od począt-
ku do końca. I od początku do 
końca obydwie strony mówiły 
niby o tym samym, a jakby o 
zupełnie innej sprawie. 

Urwany filmik
Przewodniczący Komi-

sji Bezpieczeństwa Zbigniew 
Paziewski przypomniał wcze-
śniejszą wizytę radnych na 
wysypisku, z której pracow-
nicy urzędu zmontowali fil-

Jak dalej będzie tak śmierdziało, to zmarli na wołomińskim cmentarzu, sąsiadującym z wysypi-
skiem, wstaną z grobów – przepowiadają mieszkańcy.

Co tak śmierdzi?
mik. – Na wstępie po dzień 
dobry słyszę pytanie: śmierdzi? 
Odpowiadam - nie, ale pytam 
pracownika, czy zlali wysypi-
sko chemią przed naszą wizytą. 
Potwierdza, że zlali – po tym 
Paziewski opowiada, jak na 
zmanipulowanym filmiku jest 
tylko jego odpowiedź, że nie 
śmierdzi. Wątek zlania chemią 
został usunięty. – Pani bur-
mistrz, prosimy nie prowadzić z 
radnymi wojny. Po co te kłamli-
we opowieści w Internecie? Do 
pytania radnego nikt z urzędu 
się nie odniósł.

Nie wymyśliliśmy 
sobie tego smrodu 

Mieszkańcy musieli bro-
nić się przed zarzutami, że 
chcą… zlikwidować wysypi-
sko. – Wszyscy wiemy, jak to 
wyglądało, kto organizował 
protesty (w poprzedniej kaden-
cji przyp.), nikt z nas, żaden z 
mieszkańców tych sześciu so-
łectw nie dąży do tego, żeby li-
kwidować czy prywatyzować. 
Najważniejszym problemem 
jest stara zwałka – mówił rad-
ny Kowalczyk. – Chcemy wyja-
śnienia, co zostało przywiezio-
ne, co tam jest składowane i czy 
to nie jest niebezpieczne. Bo te 
ciężarówki śmierdzą. 

Zamiast odpowiedzieć na 
pytania radnego, burmistrz 
Radwan i sekretarz Izdebska 
zaczęły mówić o… dialogu 
społecznym. 

Sołtys Mostówki Balbi-
na Pokrzywnicka ripostowa-
ła: -  To mieszkańców nie ob-
chodzi, bo to nie mieszkańcy 
ponoszą odpowiedzialność za 
błędy władzy. 

(dokończenie na str. 3)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Dzień wolności podatkowej – 
rekordowo szybko!

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Zbigniew Magnucki wiceburmistrzem

Od ponad 20 lat Cen-
trum im. Adama Smitha 
wylicza dzień wolności 
podatkowej. Jest to sym-
boliczna data, kiedy jako 
podatnicy przestajemy pła-
cić podatki. W 2018 roku 
osiągnęliśmy w Polsce po-
zytywny rekord, bowiem 
już 6 czerwca przestaliśmy 
pracować na państwo, a za-
częliśmy na siebie i swoje 
rodziny. I choć nieco po-
nad 5 miesięcy pracy na 
podatki wydaje się wciąż 
długim okresem, to jest to 
rekordowo krótki czas w 
całym okresie podanym 
przez Centrum.

W latach dziewięć-
dziesiątych bywało, że na 
podatki pracowaliśmy na-
wet do 6 lipca. Przez kilka-
naście lat osiągnęliśmy w 
2008 roku datę 14 czerwca, 
kolejne lata to wzrost czasu 
pracy na podatki aż do 24 
czerwca w 2011 roku. Jak 
widać cały czas przez te lata 
pracujemy na podatki oko-
ło połowy roku. 

Dane Centrum im. 
Adam Smitha są jednak 
optymistyczne. Ostatnie 
lata to bowiem systematycz-

ny spadek tej daty w Polsce: 
2016 – 15 czerwca; 2017 – 
9 czerwca; 2018 – 6 czerw-
ca. Mam nadzieję, że w 
przeciągu kilku lat Dzień 
Wolności Podatkowej za-
czniemy obchodzić już w 
maju, chciałoby się aby na-
wet jeszcze wcześniej. Nie 
rozpędzajmy się jednak za-
nadto w marzeniach, w in-
nych krajach zachodnich 
wskaźnik ten waha się od 
kwietnia do lipca. 

Warto zwrócić uwa-
gę, że działania rządu Pra-
wa i Sprawiedliwości są 
optymistyczne. W zeszłym 
roku obniżyliśmy podatek 
CIT z 19% do 15% (co cie-
kawe przychody z tego po-
datku wcale nie spadły). 
Premier Morawiecki za-
powiedział dalszą obniż-
kę CIT aż do 9% dla oko-
ło 400 tys. polskich firm. 
Zmaleje także składka 
ZUS, dla malutkich firm 
będzie ona proporcjonal-
na do przychodów, więc 
w przypadku niewielkich 
przychodów mali przedsię-
biorcy zapłacą bardzo mały 
ZUS. Warto także wspo-
mnieć o wprowadzonej od 
końca kwietnia Konstytu-
cji dla Biznesu, zakłada-
jącej możliwość prowa-
dzenia mikro-działalności 
gospodarczej całkowicie 
bez rejestracji firmy i bez 
płacenia jakiegokolwiek 
ZUS-u. Po prostu dobra 
zmiana!

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Podczas ostatniej sesji Rady 
Dzielnicy Rembertów (6.06), w 
związku ze złożoną rezygnacją, od-
wołano Stanisława Piwowara ze sta-
nowiska zastępcy burmistrza. 

Jednocześnie w głosowaniu 
tajnym powołano na to stanowi-
sko Zbigniewa Magnuckiego (Klub 
Radnych SLD).

 Do zakresu zadań pozostają-
cych w jego kompetencji należy spra-
wowanie bezpośredniego nadzoru 
nad działalnością następujących 
komórek organizacyjnych utworzo-
nych dla Dzielnicy: Wydział Go-
spodarki Gruntami, Wydział Spraw 
Społecznych i Zdrowia, Wydział 
Działalności Gospodarczej i Spor-
tu, Wydział Zasobów Lokalowych, 
Wydział Oświaty i Wychowania.  
Do zakresu obowiązków Zbigniewa 
Magnuckiego należy również nad-
zór nad działalnością Dzielnicowego 
Biura Finansów i Oświaty, Ośrodka 
Pomocy Społecznej oraz placówek 
oświaty i wychowania w Dzielnicy 
Rembertów m. st. Warszawy.

Zbigniew Magnucki

Od pięciu kadencji rad-
ny, najpierw Gminy Warsza-
wa-Rembertów, a następnie 
Dzielnicy Rembertów. Był 
przewodniczącym rady od 
lutego 2013 roku do listopa-
da 2014 roku.

Przed objęciem funkcji 
wiceburmistrza był wice-
przewodniczącym Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i 
Zrównoważonego Rozwo-

ju, członkiem Komisji Oświaty, 
Kultury i Spraw Społecznych.

Działacz SLD w Remberto-
wie i społeczny m.in.: Zarządu 
Ogródków Działkowych „Re-
laks” w Rembertowie, Związku 
Żołnierzy WP, Klubu Absol-
wentów ASG WP i AON.

Ukończone studia dokto-
ranckie. Emerytowany oficer 
Wojska Polskiego. W wojsku 
przeszedł wszystkie szczeble 

dowodzenia. W ASG WP, a 
następnie w Akademii Obrony 
Narodowej (obecnie Akademia 
Sztuki Wojennej) pracował na 
stanowiskach dydaktyczno-
-naukowych. Ostatnio był kie-
rownikiem Zakładu WRE. Po 
37 latach pracy przeszedł na 
emeryturę i w tym czasie pod-
jął pracę w Polskiej Akademii 
Nauk. 

Potańcówka pod gwiazdami 
Zaproszenie na POTAŃCÓWKĘ POD GWIAZDAMI 

w ramach cyklu Roztańczony Rembertów!
16 czerwca 2018, godz. 19.00 - 22.00

Tego jeszcze nie było! Dziedziniec Ratusza w Rembertowie zamieni się w 
prawdziwy taneczny parkiet! Tym razem projekt Urzędu i Studia Artdance 
- Roztańczony Rembertów przeniesiemy pod gwiazdy! Animacje taneczne 
studia tańca Artdance z paroma krokami salsy i bachaty, DJ, muzyka dla 
wszystkich - rock&roll, salsa, bachata, muzyka popularna. Piękne oświetlenie, 
leżaczki, foodtruck, stoliczki - będzie się działo!  Wstęp wolny!
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Co tak śmierdzi?Dotacje dla Ząbek, 
Kobyłki i Dąbrówki

Po co konsultacje, powoły-
wanie komitetu dialogu, skoro 
pani mówiła, że to marszałek 
podjął decyzję. Po co zawra-
cano ludziom głowy? – mówi-
ła sołtys przypominając spo-
tkania i konsultacje, podczas 
których mieszkańcy mieli się 
wypowiadać na temat wysy-
piska i głos ten miał być istot-
ny. - Myślę, że mieszkańcy są 
realistami – dodał radny Ko-
walczyk – i zdają sobie spra-
wę, że nikt nam tej góry śmieci 
nie zlikwiduje, ona nie zniknie. 
Nikt nie jest za tym, żeby było 
zlikwidowane, tylko żeby nie 
było uciążliwe. Słowa radnego 
potwierdził jeden z mieszkań-
ców Mostówki, pan Janusz. 
– Proszę nie wpierać, nikt z 
mieszkańców nie jest za za-
mknięciem MZO. My nie chce-
my zamknięcia zwałki, chcemy 
wiedzieć, ile tego jest zwożone. 
A propos smrodu, to jest tak, że 
w niedzielę na cmentarzu by-
łem, zmarli to niedługo wsta-
ną, jak będzie tak śmierdziało. 
Myśmy sobie nie wymyślili tego 
smrodu. Nie chcemy zamknię-
cia MZO ani zwałki, tylko 
chodzi nam o ilość zwożonych 
śmieci i co tam jest. Bo stabili-
zat tak nie śmierdzi. 

Sołtys Pokrzywnicka chcia-
ła się dowiedzieć, czy na wy-
sypisko w Lipinach St. zwo-
żony jest tylko stabilizat, czy 
również inne odpady? Bur-
mistrz Radwan odpowiadała, 
że „nasze” wołomińskie śmie-
ci, te najbardziej uciążliwe, 
zmieszane jadą do Warszawy, 
a z Warszawy przywożony jest 
stabilizat. Burmistrz dodała 
także, że wszystkie postulaty 
mieszkańców są zapisywane, 

(dokończenie ze str. 1) bo „może uda się coś wypra-
cować”. Sołtys Pokrzywnic-
ka pytała jeszcze, dlaczego 
śmierdzi na wysypisku teraz 
(kiedy zwożone są odpady z 
Warszawy) a nie śmierdzia-
ło od stycznia do kwietnia. 
– Niech mieszkańcy potwier-
dzą – apelowała. Potwierdzi-
li. – Nie jestem przekonana, że 
to sam stabilizat. Zresztą pan 
prezes  powiedział, że nie tyl-
ko, jaka jest prawda? – pytała 
sołtys. 

W odpowiedzi prezes 
MZO Jarosław Kubala zwró-
cił się do sekretarz Izdebskiej. 
–  Pani sekretarz, proszę za-
dzwonić do księdza Witolda, 
że nie będzie mógł cmentar-
ników przywozić na wysypi-
sko. Cmentarniki to śmieci z 
cmentarza, wiadomo, co tam 
jest, głównie plastyk i szkło, 
na pewno nie są to rzeczy, 
które jakoś wybitnie śmier-
dzą. Niemniej są próby prze-
konania, że stabilizat z War-
szawy jest cacy i pachnący, 
a śmierdzą np. wołomińskie 
cmentarniki. 

Okłamano nas, 
zwyczajnie okłamano 

Sołtys Pokrzywnicka przy-
pomniała, że była z mieszkań-
cami u sekretarz Izdebskiej, 
która zapewniała, że na wy-
sypisko w Lipinach St. będzie 
zwożony wyłącznie stabilizat. 
– Okłamano nas, zwyczajnie 
okłamano, skoro zapewniano, 
że będzie tylko stabilizat – zde-
terminowana sołtys zdeklaro-
wała, że w takim razie miesz-
kańcy będą musieli zmienić 
zdanie w sprawie wysypiska 
i opowiedzieć się za jego za-
mknięciem. Bo skoro na nic 
nie mają wpływu i niczego nie 
mogą się dowiedzieć…

Bo nie dowiedzieli się ni-
czego podczas spotkania, nie 
uzyskali odpowiedzi na swo-
je pytania. Stracony czas, nic 
zatem dziwnego, że kilkadzie-
siąt osób wychodziło z urzędu 
mocno rozgniewanych. Co te-
raz zrobią mieszkańcy sześciu 
miejscowości, przez które każ-
dego dnia jadą ciężarówki z 
cuchnącymi odpadami?

A.B.

Jak poinformowało 12 
czerwca biuro prasowe Woje-
wody Mazowieckiego 34 inwe-
stycje w województwie mazo-
wieckim na łączną kwotę 47,8 
mln zł dotacji znalazły się na 
liście podstawowej wniosków 
zakwalifikowanych w nabo-
rze o  dofinansowanie w  ra-
mach Rządowego Programu 
na rzecz Rozwoju oraz Konku-
rencyjności Regionów poprzez 
Wsparcie Lokalnej Infrastruk-
tury Drogowej. Łączna war-
tość zaplanowanych zadań w 
całym okresie ich realizacji to 
79 843 477,41 zł. 

W ramach środków po-
chodzących z dofinansowania 
w województwie mazowiec-
kim zostanie wybudowanych, 
wyremontowanych i prze-
budowanych 51,52 km dróg 
gminnych i prawie 22,28 km 
dróg powiatowych. W ramach 

dofinansowanych zadań po-
wstanie ponadto 23,2 km no-
wych ciągów pieszych i pieszo-
-rowerowych. 

Na liście podstawowej 
wniosków zakwalifikowanych 
do dofinansowania znalazły 
się 34 wnioski na łączną kwotę 
47 808 607,00 zł dotacji. Dzię-
ki środkom przyznanym z do-
finansowania realizacja zadań 
inwestycyjnych będzie możli-
wa m.in. na terenie gmin po-
wiatu wołomińskiego: Ząbki 
(przebudowa i budowa dróg 
gminnych, wartość zadania: 
8  767 028,00 zł, dofinanso-
wanie: 4 000 000,00 zł (46%), 
Kobyłka (Przebudowa dróg 
gminnych, wartość zadania: 
4  671 734,62 zł, dofinanso-
wanie: 990 407,00 zł (21%,), 
Dąbrówka przebudowa dróg 
gminnych w 430113W w miej-
scowości Zaścienie i Wszebo-

ry oraz w 430107W w miej-
scowości Małopole, wartość 
zadania: 1 211  760,00 zł; do-
finansowanie: 969 408,00 zł 
(80%).

 Rząd wesprze w sumie 
433 samorządowe inwesty-
cje w drogi lokalne na kwotę 
500 mln zł. Inwestycje obejmą 
około 561 kilometrów dróg 
gminnych i powiatowych. 
Część przedsięwzięć to budo-
wa nowych dróg, a część – mo-
dernizacja i remonty. Oprócz 
dróg powstanie też 26 mo-
stów, 230 kilometrów chod-
ników lub ścieżek pieszo-ro-
werowych i 300 bezpiecznych 
przejść dla pieszych. Średnia 
wartość dotacji na jedną inwe-
stycję  to 1,15 miliona złotych. 
Kwoty dotacji wahają się od 64 
tysięcy do 5 milionów złotych. 

Red.

Prawie 48 mln zł dofinansowania na wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej w wojewódz-
twie mazowieckim.
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W dniu 7 czerwca na pla-
cu przy szkole podstawowej 
w Nadmie odbył się festyn 
dla dzieci z okazji ich świę-
ta. Organizatorzy - szkoła 
oraz rada rodziców - zadbali 
o różnorodność atrakcji dla 
najmłodszych. Były dmu-

chawce, wspinaczka wysoko-
ściowa, malowanie buzi. Od-
był się turniej piłki nożnej 
o puchar dyrektora szkoły. 
Nie mogło zabraknąć pysz-
nych ciast upieczonych przez 
mamy i innych smakołyków. 
Częstowano świeżymi sokami 

z owoców i warzyw. Były też 
smaczne kiełbaski pieczone 
na ognisku. Wszystkie dzie-
ci były bardzo zadowolone, 
radosne i uśmiechnięte, ten 
dzień zapamiętają na długo.

Jadwiga Powała

W sobotnie popołudnie 9  czerwca 
mieszkańcy Lipinek i okolicznych miej-
scowości mieli okazję uczestniczyć w pik-
niku rodzinnym, zorganizowanym przez 
sołtys Urszulę Zych, radę sołectwa oraz 
wołomińską radną Edytę Babicką. Wyda-
rzenie organizowane było w ramach wo-
łomińskiego budżetu obywatelskiego na 
2018r., a wśród gości honorowych widzie-
liśmy burmistrz Elżbietę Radwan. Było 
mnóstwo atrakcji dla dzieci, młodzieży i 
dorosłych. Najmłodsi mogli uczestniczyć 
w różnych zabawach, grach i konkursach. 
Częstowano gości pysznym ciastem do-
mowym, napojami, przysmakami z grilla.  
Uczestników zabawiał artysta Grzegorz 
Stawicki. Do późnych godzin trwała zaba-
wa taneczna. Impreza była bardzo udana.

Jadwiga Powała

Dzień Dziecka w Nadmie 

Wizyta Zofii Staneckiej 
w Przedszkolu nr 2

Piknik rodzinny w Lipinkach

RODZICE DZIECIOM z okazji DNIA RODZINY
W ogrodzie Przedszkola 

Samorządowego „Pod Weso-
łym Ekoludkiem” w Dręsze-
wie 24 maja odbyło się wielkie 
święto - szczególnie ważne dla 
rodzin naszych wychowan-
ków. Był to piknik połączo-
ny ze Świętem Rodziny. Łą-
czył on ze sobą Dzień Mamy, 
Dzień Taty, Dzień Dziecka, a 
także innych członków rodzi-
ny: rodzeństwo i dziadków. 
Na wszystkich, którzy przyby-
li tego dnia do naszego przed-
szkola, czekało wiele atrakcji. 
Program obejmował występy 
dzieci połączone z życzenia-
mi i wręczeniem upominków 
rodzicom, animacje dla dzie-
ci i rodziców, piknik ze słod-
kim poczęstunkiem i kiełba-
skami. W tym roku jednak 
mieliśmy szczególną niespo-
dziankę, ponieważ to rodzice 
przygotowali przedstawienie 
dla dzieci. Zawsze to przed-
szkolacy przygotowywali wy-
stępy dla swoich rodziców. 
Tym razem  nauczycielki wy-
szły  z taką inicjatywą, co spo-
tkało się z aprobatą i zaanga-
żowaniem chętnych rodziców. 
W spektaklu „Zamieszanie 

w krainie bajek” wystąpili w 
roli: Jasia i Zenka Martyniuka 
- Zenon Zadróżny (tata Ada-
ma), a jednocześnie zastęp-
ca wójta Gminy Dąbrówka, 
w roli Małgosi - Ewa Jeż (na-
uczycielka przedszkola), Baby 
Jagi - Magdalena Grabowska 
(mama Damiana), Czerwone-
go Kapturka - Małgorzata Lis 
(mama Zuzi), wilka - Paweł 
Stańczak (tata Antka), Kota w 
butach - Łukasz Kopka (tata 
Marysi), złych wróżek - Izabe-
la Wardak (mama Alicji) oraz  
Ewelina Sadlik (mama Antka i 
Franka), królowej Bajki - Joan-
na Turkiewicz-Wardak (mama 
Liwii), krasnoludków: Magda-
lena Mendelewska-Szymań-
ska (mama Miłosza), Ewa Rze-
pecka (mama Kacpra), Anna 
Brodzik (mama Natalki i We-
roniki), Aneta Kopka (mama 
Nikodema i Franka), Barba-
ra Haftka (mama Przemka), 
Agnieszka Domańska (mama 
Marcina), Edyta Turkiewicz-
-Rucińska (mama Stasia) oraz 
w roli narratora Sylwia Kulesza 
(nauczycielka przedszkola).

Przedstawienie wywoła-
ło falę uśmiechu na twarzach 

dzieci, ich rodzin, pracowni-
ków przedszkola i wszystkich 
zebranych. Występ został na-
grodzony gromkimi brawami 
a dyrektor przedszkola Boże-
na Kaszuba wręczyła upomin-
ki i podziękowania aktorom 
- amatorom i zaprosiła do mi-
łego spędzenia czasu gronie 
rodzinnym w ogrodzie przed-
szkolnym. Do uświetnienia 
przedsięwzięcia przyczynili 
sponsorzy uroczystości: Rada 
Rodziców, Firma Europol - 
Piekarnia Szwajcarska, Guet - 
szkółka drzew i krzewów, Ko-
meta - pokazy ogni sztucznych 
Leszek Kulesza,  za co dzięku-
je cała społeczność naszego  
przedszkola .

„Teatr Wesołego Ekolud-
ka” zaprezentuje się jeszcze 
raz podczas gminnego festynu 
z okazji Dnia Dziecka w Dą-
brówce - zapraszamy.

Kolejny Dzień Rodziny już 
za rok. 

Dziękujemy wszystkim za 
zaangażowanie.

nauczycielki przedszkola 
Ewa Jeż  

Sylwia Kulesza

Informacje Gminy Dąbrówka

Po raz kolejny w Pu-
blicznym Przedszkolu Nr 2 
w Kobyłce zostało zorgani-
zowane spotkanie autorskie z 
pisarzem. Tym razem szkołę 
odwiedziła  Pani Zofia Stanec-
ka, autorka książek dla dzieci. 
Spotkanie rozpoczęło się od 
czytania fragmentu książki o 
przygodach Basi.

Dzieci dowiedziały się, 
skąd autorka bierze pomy-
sły na opowiadania, w jakich 
miejscach może pracować i 
czym się posługuje. Wspól-
nie z dziećmi pisarka stwo-
rzyła psa superbohatera i 
ilustrację z falistej kreski, za-
chęcając tym samym do twór-
czego myślenia. Nie mogło 

zabraknąć samej Basi i jej taty. 
Na zakończenie dla naj-
większych fanów twórczo-
ści Pani Zofii były pamiąt-
kowe wpisy do książek. 
Dziękujemy bardzo za cieka-
we i miłe spotkanie.   Życzy-
my wielu ciekawych przygód 
podsycających wenę twórczą. 
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Żyjemy intensywniej 
Moja Gazeta Regionalna: Jest 
Pan ojcem pokaźnej gromad-
ki dzieci. Oprócz opieki nad   
dziećmi biologicznymi wraz z 
żoną prowadzicie Państwo ro-
dzinny dom dziecka....

Andrzej Bajkowski: Tak, przez 
15 lat wychowaliśmy w sumie 
ok. 30 dzieci. Poza tym mamy 
czwórkę biologicznych synów i 
adoptowaliśmy niedawno pią-
tą - córeczkę. Nasza córeczka 
była naszą wychowanką, trafiła 
do nas jako kilkumiesięczne 
dziecko. Sytuacja prawna dziew-
czynki unormowała się  i została 
zgłoszona do adopcji. W Polsce 
dla niej nie znaleźli się rodzice 
adopcyjni. Trzeba było ją zgłosić 
do adopcji zagranicznej i  wtedy 
zrozumieliśmy, że my tego nie 
chcemy, nie chcemy, aby ona 
odeszła od nas i postanowiliśmy, 
że to my  ją adoptujemy. 13 mar-
ca tego roku zostaliśmy po raz 
piąty rodzicami. Nasza córeczka 
w czerwcu kończy już 6 lat. 

Zwykle uważa się, że to kobie-
ta ponosi ciężar opieki nad 
dziećmi. A jak to wygląda u 
Państwa?
Opieka nad dziećmi pokrzyw-
dzonymi przez los, prowadzenie 
rodzinnego domu dziecka, to 
była nasza wspólna decyzja - 
moja i żony. Dlatego oczywiste 

było, że obowiązki - bo nie chcę 
nazywać tego ciężarem - będzie-
my również dzielić wspólnie. 
Nie wyobrażam sobie, by tylko 
moja żona została obarczona 

obowiązkiem zajmowania się 
pokaźną gromadą dzieci. To 
niemożliwe. Iwonka jest dzielna, 
silna i zaradna, ale staram się ją 
wspierać w każdej sytuacji, tak 
jak ona wspiera mnie. I tak już 
25 lat.

Pracujecie Państwo zawo-
dowo czy może prowadzicie 
tylko rodzinny dom dziecka?
Kiedy dzieci były młodsze, 
różnie z tym bywało. Teraz, 
gdy już dorośleją, możemy 

sobie pozwolić na zawodową 
aktywność. Iwona pracuje w 
Biurze Poselskim, ja w Mazo-
wieckim Urzędzie Wojewódz-
kim.

Można pogodzić te dwie funk-
cje? A może odbywa się to 
kosztem czegoś?
Można, choć z pewnością ży-
jemy bardziej intensywnie niż 
inni. Trzeba dzieci odwieźć do 
szkoły, pomóc przy odrabianiu 
lekcji, znaleźć czas na rozmo-
wę. A gdy chcemy spotkać się 
z rodziną czy przyjaciółmi, po 
prostu zabieramy dzieci ze sobą. 
Mają bardzo wielu przyjaciół 
wśród kuzynów. Nasze dzieci i 
dzieci naszych kuzynów i przy-

Rozmowa z Andrzejem Bajkowskim z okazji zbliżającego się Dnia Ojca.

jaciół darzą się wielką serdecz-
nością. Przed kilkoma dniami to 
dzieci ustaliły spotkanie czerw-
cowe z kuzynami na Podlasiu i 
teraz będą pilnować, by doszło 
ono do skutku.

Kto u Państwa jest dla dzieci 
autorytetem? Często w ro-
dzinie, gdy dziecko coś zbroi, 
pada złowieszcze: poczekaj, 

niech tylko tata się dowie... 
Czy u Państwa jest podobnie?
(Śmiech) Zdarzało się, że kie-
dy wiedziały, że mogę na coś 
się nie zgodzić, mówiły: pójdę 
do mamy. Nie była to kwe-
stia autorytetu, tylko raczej 
sprytnego rozegrania sprawy. 
Nauczyliśmy się szybko, że 
oboje musimy być jednakowo 
autorytetami i nigdy tego nie 
podważamy.
Ale tak analizując, Iwona wy-
daje się pełnić rolę dobrego po-

licjanta, a ja jestem tym złym 
policjantem, który stosuje 
konsekwencje za złe zachowa-
nie. Często podczas wieczor-
nych spacerów rozmawiamy o 
zachowaniach naszych dzieci. 
Porównujemy je do wycho-
wanków, które odeszły już z 
naszego domu, którzy się usa-
modzielnili. Bardzo często za-
chowania się powielają.

Rodzinny dom dziecka to dla 
niektórych zwykły biznes. Dzie-
ci przychodzą, dorastają, zakła-
dają swoje rodziny, odchodzą... 
Utrzymujecie Państwo kontakt 
ze wszystkimi osobami, które 
trafiły pod Państwa opiekę?  Ist-
nieje z nimi  więź emocjonalna?
Trudno nie mieć więzi emocjo-
nalnej z dzieckiem, które się wy-
chowało. Nawet jeśli dzieci są już 
samodzielne. Nasi wychowanko-
wie utrzymują z nami kontakt, 
bywają na rodzinnych uroczysto-

ściach. Do wigilijnego stołu wciąż 
zasiada u nas ponad 30 osób.
Bardzo często słyszy się, że ro-
dzinny dom dziecka to biznes. 
Tylko biznes do którego się do-
kłada. Za 660 zł miesięcznie trze-
ba: nakarmić, ubrać, wysłać na 
wycieczkę szkolną, dać kieszon-
kowe i zadbać o edukację kultu-
ralną przez wyjścia do teatru czy 
kina. Praca 24 godziny na dobę 
przez 7 dni w tygodniu, bez urlo-
pu, w warunkach stresowych. 
Nabory do tego biznesu prowadzi 
PCPR, w każdym powiatowym 
mieście. Jeżeli do wykonywanego 
zawodu nie czujemy powołania, 
to uważam, że powinno zmienić 
się pracę  i szukać takiego miejsca 
na ziemi, które daje szczęście. My, 
od 15 lat wykonujemy tę pracę, 
dla nas jest to powołanie i idzie-
my za głosem serca.

Uważa Pan, że dzięki temu 
Pana życie jest pełniejsze, bar-
dziej wartościowe? A może 
efekt Państwa wyboru to 
przede wszystkim więcej si-
wych włosów na głowie?
Kardynał Stefan Wyszyński po-
wiedział kiedyś, że tyle wart jest 
każdy nasz rok, ile zdołaliśmy 
ludziom zaoszczędzić smutku 
i cierpienia, ile zdołaliśmy oka-
zać serca, bliskości, współczucia 
i pociechy. Dlatego nieważne 
są siwe włosy - są przecież nie-
uchronne. Prawdziwą radość 
sprawia nam widok naszych 
dzieci i świadomość, że mie-
liśmy jakoś udział w tym, że 
mogą być po prostu dobrymi 
ludźmi.

Andrzej Bajkowski z synamiDzieci z kwiatami z okazji Dnia Matki

Kolejny milion złotych 
dotacji na drogi

Zostaną przebudowane 
odcinki dróg, które pełnią 
ważną rolę komunikacyjną dla 
mieszkańców: Radzymińska 
(od ulicy Kościelnej do ulicy 
Kazimierza Wielkiego), Ko-
ścielna (od ulicy Kraszewskiej 
do ulicy Załuskiego), Serwi-

tucka (od ulicy Zagańczyka do 
ulicy Moniuszki oraz na od-
cinku od ulicy Szymanowskie-
go do ulicy Napoleona), Mic-
kiewicza (od ulicy Zagańczyka 
do ulicy Barbary), Dąbrow-
skiego (od ulicy Poniatowskie-
go do ulicy Nadarzyńskiej).

Pięć odcinków ulic w mieście zostanie przebudowanych 
z dotacji, która wpłynie do budżetu miasta Kobyłka. Prawie 
milion złotych zostało pozyskanych w ramach Rządowego Pro-
gramu na Rzecz Rozwoju oraz Konkurencyjności Regionów 
poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej.

Miasto kompleksowo po-
prawia jakość dróg i usprawnia 
dostęp mieszkańców do pla-
cówek publicznych. Będzie to 
lepsza komunikacja do służby 
zdrowia, szkół, służb i miej-
skich jednostek.

W wyniku prowadzo-
nych inwestycji powstanie 
sieć bezpośrednich połączeń 
drogowych, które zwiększą 
dostępność do terenów inwe-
stycyjnych.

Z wielkim smutkiem informujemy,

że w dniu 9 czerwca 2018 r. 
zmarł

śp. Adam Pulit
Przewodniczący Rady Miasta Zielonka 

w latach 1998-2010.
Zasłużony samorządowiec i społecznik, 

mieszkaniec Zielonki Bankowej.

Rodzinie składamy wyrazy 
głębokiego współczucia

Uroczystości pogrzebowe odbyły się 
w środę 13 czerwca 2018 r. o godz. 11.00 

w kościele pw. Świętego Jerzego 
w Zielonce Bankowej. 

Grzegorz Dudzik
Burmistrz 

Miasta Zielonka 

Andrzej Marek Grodzki
Przewodniczący Rady 

Miasta Zielonka

Z głębokim smutkiem żegnamy

Adama Pulita
zasłużonego samorządowca i działacza 

społecznego, przewodniczącego Rady 
Miasta Zielonka w latach 1998 - 2000.

Rodzinie i Bliskim Zmarłego
wyrazy szczerego współczucia

składają: 
Starosta Wołomiński 
Kazimierz Rakowski, 

Wicestarosta Wołomiński 
Adam Łossan 

oraz Zarząd i Rada 
Powiatu Wołomińskiego
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Prawo do odliczenia podatku VAT 
bez rejestracji

Porady Księgowo-Prawne

Sąd stwierdził, że podatnik 
który został wykreślony z reje-
stru podatników, nie powinien 
tracić prawa do odliczenia po-
datku VAT, o ile tylko za okre-
sy, w których figurował jako 
wykreślony, składał wymagane 
prawem informacje i deklaracje. 
Organ ma prawo do żądania za-
płaty podatku za ten okres, ale 
również musi uwzględnić prawo 
podatnika do dokonanych odli-
czeń. Jest to szczególnie istotne 
w kontekście zmian z 2017 roku 
umożliwiających wykreślenie 
podatnika z ewidencji na pod-
stawie mocno nieostrych prze-

Trybunał Sprawiedliwości UE w dniu 7 marca 2018 roku wydał wyrok w sprawie podatnika z 
Rumunii. Ze względu na to, że podatek VAT jest zharmonizowany, orzeczenie to powinno być 
również uwzględniane w realiach polskich i przez polskie organy skarbowe.

Więcej radnych z Marek, 
mniej z Wołomina

Zaproponowany podział 
został ustalony zgodnie z 
jednolitą normą przedsta-
wicielstwa obliczoną przez 
podzielenie liczby mieszkań-
ców powiatu – według stanu 
na dzień 31 grudnia 2017 r. 
– przez liczbę 29 radnych wy-
bieranych do Rady Powiatu 
Wołomińskiego: 
- liczba mieszkańców – 232.728
- liczba radnych – 29
- jednolita norma przedstawi-

cielstwa – 8.025.
Zwiększenie liczby miesz-

kańców powiatu (w porówna-
niu z 2014 r.), a tym samym 

zmiana przedstawicielstwa, 
są podstawą do zmiany licz-
by mandatów w okręgu wy-
borczym nr 2 Marki z 3 na 4 
(liczba mieszkańców okręgu 
30.916) oraz w okręgu wybor-
czym nr 5 Wołomin z 7 na 6 
(liczba mieszkańców okręgu 
49.741). To efekt tego, że w 
Markach przybywa nowych 
mieszkańców, natomiast w 
gminie Wołomin w tej ka-
dencji znacząco mieszkańców 
ubyło. W pozostałych okrę-
gach liczba mandatów jest na-
stępująca: okręg wyborczy nr 
1 Ząbki (liczba mieszkańców 
okręgu 33.175) – 4 mandaty, 
okręg wyborczy nr 3 gmina 

Radzymin (25.652) – 3 man-
daty, okręg wyborczy nr 5 
gminy Kobyłka i Zielonka 
(39.157) – 5 mandatów, okręg 
wyborczy nr 6 gminy: Dą-
brówka, Klembów, Poświętne 
(23.842) - 3 mandaty, okręg 
wyborczy nr 7 gminy: Jadów, 
Strachówka, Tłuszcz (30.245) 
– 4 mandaty. Projekt uchwały 
został poddany konsultacjom 
społecznym, których wyniki 
zostały przestawione w „Ra-
porcie podsumowującym 
konsultacje społeczne”. Za 
podjęciem uchwały głosowało 
21 radnych, 6 wstrzymało się 
od głosu, nikt nie był prze-
ciwny. 

(dokończenie ze str. 1)

słanek i bez zawiadamiania go 
o tym. Podatnicy stają przed po-
ważnym problemem. Z jednej 
strony ustawa nakazuje im bycie 
podatnikami VAT ze względu 
na obroty lub rodzaj działal-
ności, z drugiej strony Organ 
podatkowy odmawia rejestracji 
lub wykreśla ich z rejestru.

Obowiązek stosowania 
prawa unijnego przez wszystkie 
organy państw członkowskich 
w zgodzie z jego wykładnią 
przyjętą przez TS wynika z ure-
gulowanej w art. 4 ust 3 TUE za-
sady współpracy. Ponadto same 
przepisy Ordynacji Podatkowej 
wskazują wydanie takiego orze-
czenia jako przesłankę wzno-
wienia postepowania podatko-
wego. Nie ma więc wątpliwości, 
że organy powinny te orzeczenia 
uwzględniać. Powinien, ale tego 
często nie robi. Niemniej jednak 
orzeczenie TS otwiera przed po-
datnikami możliwość uchylenia 
decyzji przez sądy administra-

cyjne. Podatnik traci przy tym 
czas, nerwy i pieniądze, ale jeżeli 
inaczej się nie da…

Równie palącym zagadnie-
niem jest odmawianie przez Or-
gany prawa do odliczenia VAT 
z faktur wystawionych przez 
podmiot wykreślony z rejestru 
z jakichkolwiek względów. Ta-
kie zachowanie organu nie jest 
zgodne nawet z krajową ustawą, 
która mówi wprost, że zakaz 
odliczenia dotyczy faktur wysta-
wionych przez podmiot nieist-
niejący, a nie wykreślony z ewi-
dencji. Urzędy powinny badać 
przesłanki faktycznego istnienia 
i prowadzenia działalności, a nie 
urzędowych wpisów. 

Autor: Piotr Kościańczuk
 

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/prawo-do-odli-
czenia-vat-dla-firm-bez-rejestracji

Porozumienie dla bezpieczeństwa 
Radni wyrazili zgodę na za-

warcie porozumienia o współ-
pracy partnerskiej pomiędzy 
Powiatem Wołomińskim i Skar-
bem Państwa – Generalnym 
Dyrektorem Dróg Krajowych i 
Autostrad w sprawie określenia 
zasad współpracy i wzajemnych 
zobowiązań przy realizacji za-
dania dotyczącego przebudowy 
skrzyżowania drogi powiatowej 
z drogą krajową nr 50 w miej-
scowości Zawiszyn w gminie 
Jadów. Głównym celem po-

rozumienia będzie realizacja 
zadania mającego na celu po-
prawę bezpieczeństwa drogo-
wego i pieszego oraz płynności 
ruchu na drodze krajowej nr 50 
w rejonie skrzyżowania z drogą 
powiatową. W uzasadnieniu do 
uchwały podkreślono, że: „po-
rozumienie będzie zakładać, 
że Powiat zleci i sfinansuje w 
całości wykonanie dokumen-
tacji projektowej przebudowy 
ww. skrzyżowania, a General-
na Dyrekcja Dróg Krajowych 

i Autostrad zobowiązuje się do 
realizacji prac budowlanych 
na podstawie przekazanej do-
kumentacji”. Miejmy nadzieję, 
że takich porozumień będzie 
więcej, tak jak więcej jest nie-
bezpiecznych skrzyżowań. Na 
dobry początek skrzyżowanie 
w Zawiszynie, gdzie na skrzyżo-
waniu drogi powiatowej z kra-
jową często dochodzi do zda-
rzeń drogowych, niestety także 
śmiertelnych.  

A.B.
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię brukarzy i pomocników 
brukarzy. Tel. 512 289 277

•  Remontujesz Budujesz Naprawiasz? 
Szukamy ciekawych osób do 
programu TV! płatne   532 836  7 76

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, poddasze, 
tel. 504-298-135 

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki 

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790 

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Praca w kuchni - EMILIANÓW. 
Tel: 694 431 932

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

MOTORYZACJA

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Kupię ziemię rolną w okolicy Radzy-
mina, tel. 727 999 900

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

NIERUCHOMOŚCI

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

 Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl



stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 15.00

Meble 
wielkogabarytowe

Promocja!   do 
40%  do 

30%

Bibeloty

W dniu 23 czerwca br. o 
godz. 20-ej w Parku Miej-
skim im. Szuberta w Ząbkach 
rozpocznie się IV edycja 
Ogólnopolskiego Festiwalu 
Piosenki Musicalowej im. 
George’a Gershwina o statu-
etkę FUNNY FACE. To mu-
zyczne wydarzenie, które od 
2015 roku na stałe wpisało się 

w kulturalny kalendarz mia-
sta. Od tej pory jest okazją 
dla wielu utalentowanych lu-
dzi w naszym kraju i nie tylko 
- bo w zeszłym roku, a także 
w tegorocznej edycji wy-
stąpią uczestnicy z Ukrainy 
- do sięgnięcia po repertuar 
z tamtych lat, a również po 
ten współczesny, goszczący 

Festiwal Piosenki 
Musicalowej w Ząbkach

Zapraszamy na IV edycję Ogólnopolskiego Festiwalu Piosenki Musicalowej im. George’a Gersh-
wina o statuetkę FUNNY FACE.

obecnie na scenach teatrów 
muzycznych i przyciągają-
cych niezliczone rzesze wiel-
bicieli.

Festiwal ma charakter 
otwarty i jest konkursem dla 
wszystkich osób i grup te-
atralnych w Polsce. W swoim 
założeniu ma na celu pre-
zentację dorobku wybitnych 

kompozytorów i librecistów 
musicalowych.

Tego dnia na   scenie po-
jawią się laureaci konkur-
su w towarzystwie gwiazd 
polskich i światowych scen 
musicalowych. W tym roku 
wystąpią: Marek Torzewski 
- polski śpiewak operowy - 
tenor, Aneta Figiel - woka-
listka, kompozytorka,  artyści 
Teatru Rampa w Warszawie 
oraz zwycięzca ubiegłorocz-
nej edycji - Andrej Olenin z 
Ukrainy.

Poniżej link do Kapituły 
Festiwalu: http://www.gersh-
win.zabki.pl/kapitula


